

**Protokoll fört vid styrelsemöte för SSRK:s södra avdelning på Ekerödsrasten 2010-10-04**

---

Närvarande: Henrik Svensson  
Susanne Mayer-Nilsson  
Anette Björgell  
Per Ekelund  
Annika Hecktor  
Berit Persson Qvist  
Jörgen Sandberg  
Anmält förhinder: Carin Träffe och Eva Urbanyik

---

**§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande Henrik Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

Dagordningen fastställdes med tillägg och godkändes.

**§ 3 Val av justeringsman**

Per Ekelund valdes att justera dagens protokoll.

**§ 4 Föregående mötesprotokoll nr 7/2010**

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

**§ 5 Ekonomi**

Per Ekelund rapporterade att ekonomin är fortsatt stabil och att redovisningen är ajour.

**§ 6 Arbetsgrupper**

**a. Viltspår**

Helén Hedlundh Håkansson meddelar via mail att man haft en viltspårdomarkonferens som blev mycket uppskattad. Programmet för 2011 är också inkommet. Helén står där som anmälningsmottagare och Anette Björgell hör om Helén kan tänka sig att kvarstå som viltspåransvarig ett år till.

**Retriever**

Planeringen av Retriever-SM pågår för fullt. Lite detaljer kring middag och boende kvarstår annars finns allt med på vår hemsida som rör arrangemanget. Vi beslöt förra mötet att sponsra med Södras glas – det blir till de ekipage som går till final.

Annika Hecktor rapporterar att Unghundsderbyt 2011 planeras vidare och trolig plats är Östra Ljungby där man har ett naturbruksgymnasium. De flesta domarna är klara. Mycket faller på plats nu när mark och lokal är fixat. Det är ett stort arrangemang och man är ca 10 st i provledningen. Per Ekelund kommer att begära in en budget för derbyt.

En subventionerad kurs eller liknande planeras att avhållas 2011 för dem som varit verksamma som provledare/kommissarie under verksamhetsåret 2010.

|  |  |  |
|--|--|--|
|  |  |  |
|--|--|--|

Tanken är att kunna ha detta återkommande för att sporra de som alltid ställer upp och hjälper till. Detta diskuteras vidare på nästa möte.

### **Spaniel**

Henrik Svensson rapporterar lite ang Spaniel-SM. Vi beslöt att sponsra med våra glas även här. Det bli till de ekipage som erhåller 1:a pris eller diplom.

Carin Träffe meddelar att ett prov ev blir inställt under hösten då man troligen inte kan få provet att gå runt ekonomiskt.

Olika nya provplatser diskuterades generellt.

### **Utbildning**

Susanne Mayer Nilsson har tittat på några olika västar. Vi kan få bra pris på Pinewoods västar hos TEBA. Brodyr tillkommer och det blir SSRK södra fram till på en ficks och webbadressen baktill. Beslöts beställa 10 ex, till styrelsen och viltspåransvarige, som vi kommer att använda när vi företräder klubben.

Susanne arbetar vidare med planerna att anlita Jörgen Thynell till en föreläsningsdag med praktik i april/maj 2011. Det kommer att handla om kommunikation/relation/kontakt.

En stewardkurs för A-prov diskuterades. Annika Hecktor tar kontakt med Anders Carlsson.

### **§ 7 Utställning**

Berit Persson-Qvist meddelar att allt är ok inför Åstorpsutställningen. Ca 200 hundar anmälda hittills.

### **§ 8 Inkomna skrivelser**

Nedanstående skrivelser var utsända via mail. Dessa noterades och lades därefter till handlingarna.

|          |  |
|----------|--|
| Kansliet | SKKs Allmänna bestämmelser   |
| Kansliet | Avdelningarnas representanter i organisationsgruppen   |
| Kansliet | SKK ang etiska riktlinjer  |
| Kansliet | Info ang avliden exteriördomare (Ove Germundsson)  |
| Kansliet | Uppgraderingar domarauktoriseringer  |
| Kansliet | Protokoll Spanieljaktkomm 10-06-10   |
| Kansliet | Protokoll Exteriörkomm 10-06-23  |
| Kansliet | Protokoll Tollingjaktkomm 10-06-28   |
| Kansliet | Protokoll Viltspårkomm 10-06-29  |
| Kansliet | Protokoll Avelskomm 10-06-01   |
| Kansliet | Protokoll Retrieverjaktkomm 10-06-23   |
| Kansliet | Protokoll HS 10-07-03/04   |
| Kansliet | Närvaro vid jaktprov vid utökat rasregister  |
| Kansliet | Protokoll från Utbildningskommittén 100327   |
| Kansliet | Ansökan om utställningar 2013  |
| Kansliet | SNABBREMISS – Exteriördomararvoden<br><i>Anette Björgell besvarar remissen och skickar med vår motivering till avslag.</i> |
| Kansliet | Mall exteriördomare närvaro jaktprov   |



**§ 9 Utgående skrivelser**

Inga utgående skrivelser denna gång.

**§ 10 Övriga frågor**

**a. Framtidens SSRK**

Mötet i Hörby är den 12/10 men ännu har HS inte hittat någon lokal. I dagsläget är det bara Anette Björgell som kan närvara på mötet från oss.

Henrik Svensson har fått inbjudan till ordförandemöte i Uppsala den 23-24 oktober men har ingen möjlighet att delta då.

**b. Webbanmälningarna**

Per Ekelund har fått tillgång till några av de Excelfiler vi kan ta ut från våra webbanmälningar och fått hjälp av en vän att skapa ett verktyg som omvandlar denna fil till ett dokument med färdig lottning och katalog. Per inhandlar en present som tack för hjälpen.

**c. Rosetter**

Annika Hecktor sa att man snart har slut på HP/Championat rosetter och hon undrade var vi brukar beställa nya sådana. Vi använder oss av Scandrosetten i Helsingborg.

**d. Apportören**

Sista manusdag för nr 4/10 är den 15 oktober. Material skickas snarast till Anette Björgell.

**e. Diplom**

Frågan om diplom dök upp igen. Nya retrieverdiplom är inskaffade och är samma som Småland använder sig av. Jörgen Sandberg kollar upp diplom till spanielsidan.

**§ 11 Kommande styrelsemöte**

Nästa möte blir den 6/12 kl 18.00 på Ekerödsrasten.

**§ 12 Mötets avslutande**

Ordförande Henrik Svensson tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Anette Björgell  
sekreterare

Henrik Svensson  
ordförande

Per Ekelund

|  |  |  |
|--|--|--|
|  |  |  |
|--|--|--|